
Občni zbor KZ Vipava
Čakajo na najvišjo ceno
Vipava - Na včerajšnjem občnem
zboru Kmetijske zadruge (KZ) Vi-
pava kljub drugačnim bojaznim
tukajšnjih županov in malih delni-
čarjev niso razpravljali o odprodaji
deleža zadruge v Hranilnici in po-
sojilnici Vipava oziroma njeni mo-
žni likvidaciji, s čimer bi do večjih
lastniških deležev v hranilnici pri-
šli dve italijanski banki, predvsem
pa Zadružna kraška banka z Opčin.
Kot je po občnem zboru za Delo
povedal direktor KZ Vipava Bo-
ris Baje, je njihov cilj prodati svoj
delež (trenutno ima KZ v rokah
56 odstotkov delnic Hranilnice in
posojilnice Vipava) po najvišji mo-
žni ceni. Seznanjen je tudi z idejo
tukajšnjih županov, da bi v poseb-
nem konzorciju skupaj z malimi
delničarji odkupili ta delež, a pravi,
da je ponujena cena - neuradno
naj bi šlo za 2,2 milijona evrov - v
tem trenutku premajhna. »Lastni-
ški delež bomo prodali, ko bomo
začutili, da je cena najvišja.« Pred-
stavnikov Zadružne kraške banke
na občnem zboru ni bilo. K. Ž.
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